
 
KFUM Katrineholms IF 

Org.nr 818500-8045 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Katrineholms IF tisdagen den 3 november 2020  

kl 18.30 i klubbrummet, Nyhemshallen. 
 

Närvarande: Linda Sanderberg, Andreas Karlsson, Pernilla Sanderberg Miocic, Ebba Bennich, 

Stefan Dajic, Helena Högbacke, Jasmina Cohodarevic. 

 

Adjungerad: Mikael Stenberg 

 

Frånvarande: Filip Panic, Ilwaad Aaden 

 

§1 Mötets öppnande 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Val av justerare  

Stefan Dajic utsågs att justera protokollet. 

 

§3 Föregående protokoll  
Genomgicks och godkändes. 

 

§4 Rapport från kansliet 

- Stadsdelsserien 

Vill börja köra helgen den 20-21 november om inte restriktionerna ändras. 

 

- Medlemsavgifter 

Inbetalning av medlemsavgifter fungerar bra. 

 

§5 Ekonomi 

Skriftlig rapport från Anneli: 

 
Vi ligger efter med inbetalning av medlemsavgifter pga att vi skickat ut mailen sent. 

 

Vikatippen har gett 9846 kr, bättre än budgeterade 6000 kr 

Maxi blipp har tyvärr gått sämre. Här måste vi ta nya tag för att försöka få medlemmar och andra att blippa 

för KIF när de handlar. Ebba kontaktar Harriet på Maxi. 

Just nu har vi ett minus på 89000 kr för detta år. 

 

§6 Sponsring 
Pernilla och Jasmina har gått igenom sponsringen och de befintliga sponsorer som inte har avtal för 2020 ska 

kontaktas för att förlänga avtalet.  

 

§7 Stadsdelsserien 
4 lag från Nyköping vill gärna komma hit och spela, helst två matcher per helg.Styrelsen beslutar att sänka 

avgiften för Nyköpingslagen från 2000 kr/lag till 1000 kr/lag. 

 

 

 

 



 

 

§8 Ungdomslagen 
Vi avvaktar till den 19 november innan vi planerar matcher. Vi kommer dock att träna som vanligt så länge 

vi inte har särskilda rekommendationer i Södermanland. 

 

Fotografering kommer att genomföras som vanligt. Vi får 10 kr per person som fotograferas till klubben. 

 

Vi i styrelsen rekommenderar fortfarande att man följer Folkhälsomyndighetens och SBBF:s råd när det 

gäller träning under coronatider. 

 

§9 HA/DA 
Har inte haft träning på ett tag. 

 

§10 Utbildningar 
Utbildning sekretariat: Det är kanske läge att lägga in en sekretariatsutbildning 14-15 november när ändå 

hallen står tom på helgerna. Micke kollar upp detta. 

 

§11 Övriga frågor 

 

- Försäljning chokladkakor 

Kansliet gör iordning försäljningslappar och förhoppningen är att varje spelare kan sälja 

åtminstone 5 chokladkakor var. 

 

- Solid sports 
För att kunna filma matcherna behöver vi teknisk utrustning. Vi anser att 29 kr per match är 

rimligt att betala, då klubben får ta del av avgiften.  

 
- Sportlotteriet 

Andreas blev uppringd av en representant från Sportlotteriet och informerade styrelsen vad 

han hade sagt. Styrelsen hade frågor så Andreas ska kontakta Sportlotteriet igen innan vi tar 

beslut om vi ska gå med eller inte. 

 

- Arbetsdag 14 november 

Vi kommer ha en arbetsdag för att fräscha till i Klubbrummet. Linda lägger ut all info på 

laget.se. 

 

- Avgifter för långstidsskadade 

Styrelsen beslutar att det är rimligt att man betalar 100 kr i medlemsavgift, men ingen 

deltagaravgift. Så fort man är redo för match så betalar man deltagaravgift/licensavgift. 

 

- Deltagaravgift under coronapandemi 
Diskussion angående deltagaravgifter och coronaläget. Styrelsen anser att vi i dagsläget inte kan ta 

beslut om detta, utan vi avvaktar till nästa styrelsemöte om en månad .  

 

§12 Avslutning 

Ordförande avslutade mötet. 

 

Vid protokollet         Justeras                                             

  

 

 

 

Helena Högbacke     Stefan Dajic 

 


